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Després d'actuar a Barcelona i Cerdanyola 

"Los Sencillos" firmen contracte 
aquesta setmana amb Ariola 

E.E. 

El grup de l'Ametlla "Los 
Sencillos" firmarà contracte 
amb la companyia discogràfi
ca "Ariola", una casa de Ma
drid de les de més tradició 
dins el panorama nmjsical a 
l'Estat espanyol. Tot i que en 
aquests moments encara no 
s'ha signat res i no se sap la 
data exacta en què l'acord es 
tancarà, el fitxatge dels valle-
sans per Ariola ja és segur. 

D'altra banda, aquest im
portant moment en la carrera 
musical del grup arriba des
prés d'una setmana de plena 
activitat de "Los Sencillos" en 
directe. Per un costat, el dime
cres dia 24, van presentar el 

seu primer vídeo-clip a la sala 
barcelonina "L'Universal". El 
clip, extret de la cançó "Rela-
ción negativa", una de les més 
apreciades del seu repertori, 
va agradar força al públic noc
turn de Barcelona, que a més 
va poder gaudir d'un mini-
concert dels Miki i companyia. 

L'altre directe de la setma
na va ser un concert ofert a 
Cerdanyola el divendres 26 al 
Casal de Joves "Altimira". El 
concert va ser organitzat pel 
mateix Casal, per l'ajuntament 
de Cerdanyola, I va comptar 
amb la col·laboració de "Ante
na Pop". Més de 200 perso
nes, en un ambient totalment 
universitari, van permetre que 
la festa fos un gran èxit. 

FINQUES OLIVÉ 
Tol. S ÍO 60 00 

PISOS EN VENTA 

Les Franqueses del Vallès, en zona inmejorable, sup. 220 m .̂ Dls-
tribuidos en comedor-estar con chimenea hogar, cocina totalmen-
te equipada, 2 banos completes, 4 hab., garage para 2 coches. Ca-
lefacción; Orientación muy buena. 
Granollers, en una zona muy tranquila, acabados de calidad, y 
con amplio jardín, consta de un garage para 2 coches grandes, 
trastero, comedor estar con salida balcón. Cocina equipada, 4 
hab., ampllas, calefacclón. Orientación muy buena. 
En Lliçà d'Amunt. Zona centro del pueblo, acabados de calidad, 
consta de un amplio garage, comedor-estar con chimenea hogar 
con salida a amplio balcón, cocina totalmente equipada, dos ba
ncs completes, 4 habitaciones armarios empotrados, orientación 
muy buena, calefacción. Precio desde 11.500.000 ptas. Gran 
Oportunidad. 
En Mollet del Vallès, zona muy buena, orientación sol todo el dia, 
consta de 4 hab., comedor estar con chimenea-hogar, 2 banos 
completes, cocina equipada, garage amplio, recibidor, calefacción 
y jardín. Condiciones de pago a convenir. 
2 Casas en Lliçà d'Amunt, centro pueblo, orientación muy bue
na, acabados de gran calidad, distribuidos en planta baja con ga
rage para 3 coches, una sala de juegos en planta, cocina exterior 
y totalmente equipada, 1 bano completo, comedor-estar con chi
menea hogar y salida a amplio jardín, 1 hab., en V planta, 4 hab., 
1 bano completo, 2 amplias terrazas, orientación muy buena. Toda 
exterior. 
Granollers, La Torreta, casas con jardín, acabados de calidad, 
sup. 180 m' edificades, distribuidos en 4 hab., exteriores, 2 banos 
completes, 1 aseo, un estudio muy amplio, garage para 3 coches, 
calefacción, chimenea hogar, amplio salón estar, cocina equipa
da, todo exterior. Muy buena orientación facilidades de pago. 
Vilanova del Vallès, Centro pueblo, acabados de calidad, todo ex
terior, distribuido en dos plantas, amplio recibidor, comedor-estar 
con salida a una terraza, 4 hab. exteriores, 2 bahos completos, co
cina equipada, garage para 2 coches. Orientación muy buena. 

AGILIZAMOS LA VENTA DE SU TORRE 
FINCAS OLIVÉ: 870 60 00 

Seminari cultura i sòcio·cuitura a 
Canovelles 

Llorenç Pascual 

Els passats dies 25, 26 i 27 
es va celebrar al Centre Cultu
ral de Canovelles un seminari 
sobre cultura I sòcio-cultura al 
Vallès Oriental. En aquestes 
jornades es van aple>gar regi
dors de cultura I tecnfcs culni-
rals de diversos pobles de la 
comarca que assistiren a les di
verses ponències sobre el tema 
del seminari per copsar la pro
blemàtica comarcal. 

L'acte inaugural el va presidir 
l'alcalde de Canovelles, Francesc 
Martos, a mitja tarda, per conti
nuar seguidament amb la prime
ra ponència que tractà sobre l'e
volució dels programes d'actua
ció dels serveis de cultura I joven
tut dels diferents ajuntaments de 
la comarca. En concret presenta
ren ponències els ajuntaments de 
Montmeló, Caldes de Montbui, 
Montornès, Granollers, Canove
lles, Mollet, i la Roca. 

Les diferents ponències que es 
van fer durant el seminari versa
ren sobre diversos aspectes del 
món cultural i juvenil com el marc 
europeu, les competències de les 
administracions públiques, la for
mació dels que intervenen en els 
àmbits culturals i juvenils o la 
configuració de les polítiques cul
turals. 

Els ponents van ser Eduard 
Delgado, director del Centre 
d'Estudis i Recerca Cultural i 
membre de la comissió tècnica 
Cultura del Consell d'Europa, Es
teve León, del Servei de Cultura 
de la Diputació, Narcís Castanyer, 
del Servei de Joventut de la Dipu
tació de Barcelona, Alfons Marti-
nell, de l'ajuntament de Girona i 
Xavier Marsé, del Patronat Muni
cipal de Cultura de l'ajuntament 
de l'Hospitalet de Llobregat. 

O R M A C i Q F L E X i 

Igualment es van celebrar tau
les de treball per aprofitar els te
mes de les ponències, si bé es va 
dedicar poc temps, sent l'únic as
pecte criticable del seminari. 

Objectiu del seminari 

Preguntem a la regidora de 
cultura de l'ajuntament de Cano
velles Encarna Terrades i a la di
rectora del Centre Cultural de Ca
novelles, Assumpta Crespo, com 
va sorgir la idea de fer aquest se
minari i quins són els seus ob
jectius. 

—La idea va sorgir primer 
perquè no s'havia fet mai un se
minari amb tota la gent de la co
marca que està treballant en 
aquest camp i segon per veure 
si es podia fer una cosa que 
posteriorment donés resposta 
a la problemàtica que existeix a 
la nostra comarca, a partir d'a-

qui ens vam posar en contacte 
amb la Diputació de Barcelona 
que ens va recolzar en aquest 
profecte. 

—I els objectius concrets? 
—Bé, per una part reunir a 

professionals en el camp de la 
cultura per parlar de la seva 
problemàtica I un cop treballat 
veure el que necessita la gent 
per poder realitzar una tasca 
ben feta en les seves àrees. 

Els resultats d'aquest seminari 
que ha preparat el Centre Cultu
ral de Canovelles coincidint amb 
el segon aniversari de la seva 
creació, conjuntament amb la Di
putació de Barcelona, no es veu
ran a curt termini, però no per 
això és menys important la seva 
realització, que podria continuar 
en un futur tractant de manera 
més concreta la problemàtica 
que s'hagi pogut detectar en els 
dies de trebafi que s'han fet en 
aquest seminari sobre cultura i 
sòcio-cultura al Vallès Oriental. 

"La comarca del Vallès Oriental és pilot 
en innovacions culturals" 

LI.P 

Eduard Delgado, director del 
Centre d'Estudis i Recursos Cul
turals de la Diputació de Barcelo
na, i membre de la comissió tèc
nica Cultura del Consell d'Europa 
va fer una conferència al semina
ri Cultura i Sòcio-Cultura sobre 
"El marc de referència Europea", 
parlem amb ell sobre la proble
màtica actual del món cultural. 

—Com veu vostè aquest se
minari? 

—És una Iniciativa molt Im
portant la que ha tingut l'ajunta
ment de Canovelles, que altres 
ajuntaments més grans no han 
tingut, I que tenen potser més 
problemes. És una iniciativa 
que encaixa molt bé amb el que 
s'està fent des de la Diputació, 
que no només es subministrar 
recursos econòmics als ajunta
ments, subministrant també re
cursos que ajudin a la presa de 
decisions en termes de forma
ció, d'Investigació, de docu
mentació, etc. 

—Com veu la comarca del Va
llès Oriental? 

—Plantejar aquest seminari 
en la comarca del Vallès és par
ticularment Important, més que 
en d'altres comarques, perquè 
penso que és l'espai territorial 
on hi ha hagut un desenvolupa
ment municipal dels temes de 
cultura més fort d'ençà que va 
començar la democràcia. Per 
ml és la comarca pilot en matè
ria d'Innovació cultural, i això 
ho dic,com a persona que tre-

Eduard Delgado, director del Centre d'Estudts i Recursos Culturals de la Diputació 
de Barcelona 

balla a la Diputació i en altres 
esferes europees, i ja es de
mostrarà en els propers anys. 

-La cultura i la joventut s'han 
de treballar conjuntament? 

-No sóc expert en joventut, 
però et diria que els temes de 
joventut de mica en mica van 
trobant el seu racó en el sentit 
de que els temes de joventut es 
van concentrant en matèria 
d'inserció laboral, educativa i 

en temes sanitaris. Pensa que 
la feina de joventut és una fei
na trasversal, de sensibilització 
de totes les àrees d'admlnlstra-
ció públiques perquè tinguin en 
compte una trama d'edat con
creta. Penso que no ha d'haver-
hl diferència entre el consum 
cultural dels joves I la resta de 
la gent. Actualment el tema Jo
ventut com a tal està perdent 
vigència. 
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